

《单词百科:Java runtime environment是什么意思?Java runtime environment怎么发音?Java runtime environment的解释和用法》

英语单词Java runtime environment是什么意思?Java runtime environment怎么读?Java runtime environment怎么发音?简答网为您整理了Java runtime environment的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



Java runtime environment的意思

1、java运行时环境;Java运行环境

Java runtime environment的双语例句

1、A simpler solution is for the batch file to make calls directly to the Java TM runtime environment (JRE).

对于批处理文件来说，一个较简单的解决方案是直接调用JavaTM运行时环境（JRE）。

2、This means that in a 32 bit IBM Cognos BI Server install, the associated C++ based components are 32 bit and therefore require a 32 bit Java runtime environment.

这意味着在32位IBM Cognos BI

Server安装中，基于C++的关联组件是32位的，因此需要一个32位的Java运行时环境。

3、Game programmers are no different from other programmers-they still need to understand the subtleties of the Java runtime environment, such as garbage collection.

游戏程序员跟其他程序员一样他们也需要理解java运行时环境的一些微妙之处，比如垃圾收集。

4、For example, the ant build tool, the libxslt package available on most Linux distributions, the Java runtime environment and many Web browsers can execute XSL transforms.

例如，大部分Linux分发版本都提供ant构建工具、libxslt软件包，而Java运行时环境和很多Web浏览器都可以执行XSL转换。

5、J2ME is a micro Java runtime environment for resource-constrained devices.

J2ME平台是一种应用于资源受限的消费类电子设备的Java运行时环境，应用广泛；

6、In fact, JDI and JVMTI are implemented by Eclipse and the Java runtime environment, respectively.

事实上，JDI和JVMTI是分别由Eclipse和Java运行时环境实现的。

7、On the Quickstarter, Chet Haase argued that the cold startup time (first invocation of the Java runtime environment after a reboot) is the problem with Java startup performance

关于Quickstarter，Chet Haase主张冷启动时间（Java运行时环境在重启后的第一次调用）是Java启动性能的问题所在

8、J2ME is a highly optimized Java runtime environment, mainly for consumer electronics devices, such as cellular phones, video phones, digital set-top boxes, car navigation systems and so on.

J2ME是一种高度优化的Java运行环境，主要针对消费类电子设备的，例如蜂窝电话、可视电话、数字机顶盒和汽车导航系统等等。

9、Edit the batch file to set here_path to the full path of the directory where the unzipped files reside, and set java_dir to the full path of your Java runtime environment.

编辑批处理文件，将here path设置为解压缩后的文件驻留的目录的完整路径，将java

dir设置为您的Java运行时环境的完整路径。

10、 While I was trying to figure out the jar: syntax, I stumbled onto the mechanism by which the Java Runtime Environment maps URL prefixes to handlers.

当我试图弄清楚jar：语法的时候，我意外地了解到了Java运行时环境把URL前缀映射到处理器的机制。

11、 The fact is, Groovy isn't the only scripting language that runs on the Java Runtime Environment (JRE), it's just the only one that has been proposed as a standard language for the Java platform.

事实是，Groovy不仅是运行在Java运行时环境（JRE）中的脚本语言，它还被提议作为用于Java平台的标准语言。

12、 These instructions assume you have a suitable Java Runtime Environment (JRE) successfully installed.

这些说明假设已经在系统上安装了合适的Java运行时环境（JRE）。

13、 The SAFS installation requires a Java TM runtime environment (JRE TM) on your computer.

SAFS安装需要一个您电脑上的JavaTM运行时环境（JRETM）。

14、 Web browsers with idiosyncratic methods of communicating proxy parameters to the Java Runtime Environment

针对Java运行时环境使用不同通信代理参数的特殊方法的Web浏览器

15、 An Eclipse operating environment comprises processor architecture, an operating system, a windowing system, and a Java runtime environment.

Eclipse操作环境包括处理器体系结构、一个操作系统、一个分屏系统，和一个Java运行时环境。

16、 A Java TM runtime environment (JRE) is found.

找到Java运行期环境（JRE）。

17、 The Java Runtime Environment (JRE) provides a default keystore for CA certificates, called cacerts, which you will use here.

Java运行时环境（Java Runtime Environment，JRE）为CA证书提供一个缺省密钥库，即cacerts，您可以在此处使用它。

18、J2ME provides a kind of highly optimized Java runtime environment; J2ME expands the platform-independent to the embedded device.

J2ME提供了一种高度优化的Java运行环境，将Java语言的平台无关性推广到嵌入式设备上。

以上是简答网为您整理的Java runtime environment怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Java runtime environment的用法、Java runtime environment的释义、Java runtime environment的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Java runtime environment>

